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STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  Protokoll över styrelsemöte 
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.  7/2021 
 
Tid  15.02.2021 kl. 07:00 
Plats  Cella Nova och Microsoft Teams 
 
Närvarande Robin Eriksson 
  Lydia Nystén 
  Angelina Mattbäck 
  Lisa Niemistö 
  Johannes Lövdahl 
  Kia Stenbacka 
  Emilia Sparf 
  Ville Toivari 
  Jonas Jansson 
  Joakim Andersson 
 
 
1 § MÖTETS ÖPPNANDE 
 
 Mötet öppnades kl. 07:07. 
 
2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 
 
 Konstaterades. 
 
3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 
 Föredragningslistan godkändes i sin helhet.  
 
4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 
 
 Inget att tillägga. 
 
5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
 Föregående protokoll godkändes. 
 
6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 
 Robin Eriksson 

● Filmning av video till Fastlaskiainen  
●  Fullmäktige aftonskola 

 
 Lydia Nystén 

● OVVS möte 
● Fullmäktige aftonskola 
● Fullmäktige Presidiemöte 
● IR möte 
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 Angelina Mattbäck 
 

 Emilia Sparf  
● Filmning av video till Fastlaskiainen  
● OVVS möte 
● IR möte 
●  UU kommunikationsmöte 
● Genomgång av enkät bland gulisar 
● SHS SSHV kopomöte 
 

 Johannes Lövdahl 
● Filmning av video till Fastlaskiainen  
 

 Ville Toivari 
 

 Kia Stenbacka 
● Filmning av video till Fastlaskiainen   
 

 Jonas Jansson 
● Filmning av video till Fastlaskiainen  

 
 Joakim Andersson 

● Filmning av video till Fastlaskiainen  
● Konstruktion av pulka till Fastlaskiainen 

 
 Lisa Niemistö  

● Filmning av video till Fastlaskiainen  
 
7 § CELLA NOVA 
 
 Ljud och ljus skall fixas.  
 
8 § UTBILDNINGSPOLITIK 
 
 Systemet Sisu diskuterades i sin helhet. Mötesarvoden för IR möte diskuterades.  
 
9 § STUDIESOCIALT 
 

 Prepkursen samt dess marknadsföring diskuterades. Halarutdelningens tidpunkt samt 
struktur diskuterades. 

 
10 § EKONOMI 
 
 Kortuppgifter för Spotifykontot behöver bytas.  
 
11 § NÄRINGSLIV 
 
 Styrelsekläderna diskuterades. NU har påbörjat sitt arbete.  
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12 § NÖTTE 
 

 Redaktionen har påbörjat sitt arbete. Bilder till nötte samt en idé om en prenumeration 
diskuterades. Nytt samarbete med ett printföretag diskuterades.  

 
13 § PROJEKT 
 

 En idé om podcast till välmåendeveckan diskuterades. ÅFK diskuterades i sin helhet. 
Underorganisationernas bidragsansökan diskuterades. OVVS mötet diskuterades. Feedback 
Friday som koncept diskuterades.  

 
14 § INFO & WEBB 
 
 Fastlaskiainen snapchatfilter diskuterades.  
 
15 §  PROGRAM 
 
 Sandaler till Cella bör alla skaffa. Samarbeten för pre-pampas diskuterades.  
 
16 § INBJUDNINGAR  
 
 Inga. 
 
17 § AKTUELLT  
 
 Ib 
 Elsa är permitterad så länge Hankens byggnad är stängd. 
  
 Fastlaskiainen 
 Styrelsen sitzar på Cella Nova. Kia fixar mat för evenemanget. Styrelsen träffas kl. 18:00.  
 
 Virtuell samkväm 
 27.2.  
  
18 § ÖVRIGA ÄRENDEN 
 
 Kommunalval 
 Träff med Vasa stad på fredag. Idéer som skall tas upp diskuterades.  
 
19 § NÄSTA MÖTE  
 

Nästa styrelsemöte hålls måndag 22.02.2021 kl. 08:00 i vid Cella Nova  
 
20 § MÖTETS AVSLUTANDE  
 
 Mötet avslutades kl. 08:56 
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Robin Eriksson   Kia Stenbacka  
Ordförande   Sekreterare 

 


